國立陽明交通大學 學位論文學術倫理暨原創性比對聲明書

- 1. 本人已經自我檢核,確認無違反學術倫理情事,論文倘有造假、變造、抄襲、由他人代寫,或涉其他一切有違著作權及學術倫理之情事,及衍生相關民、刑事責任,概由本人負責,概無異議。
- 2. 本人之學位論文已確實經本校論文原創性比對系統檢核,論文原創性比對相 似度為___%。

聲明人:			
學號:			
中華民國	年	月	日

備註:

自112學年度起,研究生於辦理畢業離校時,應填寫本聲明書,將正本送各系、所、學位學程留存備查,並將聲明書與學位論文原創性比對報告電子檔上傳至論文上傳系統。

National Yang Ming Chiao Tung University Statement of Academic Ethics and Originality Comparison

academic ethics. I will be responsible for any falsification, alteration, plagiarism, thesis or dissertation written by someone else, or any other violation of copyright and academic ethics, as well as any related civil or criminal liability. 2. I confirm that I have submitted my thesis/dissertation to the originality comparison system of the university and receive a similarity score of	1. I confirm that I have checked my	thesis/dissertation and	d there is n	o violatio	n of
and academic ethics, as well as any related civil or criminal liability. 2. I confirm that I have submitted my thesis/dissertation to the originality comparison system of the university and receive a similarity score of	academic ethics. I will be respons	sible for any falsification	on, alteratio	n, plagiari	sm,
2. I confirm that I have submitted my thesis/dissertation to the originality comparison system of the university and receive a similarity score of%. Student Name:	thesis or dissertation written by so	omeone else, or any oth	ner violation	n of copyr	ight
system of the university and receive a similarity score of	and academic ethics, as well as any	y related civil or crimin	al liability.		
Student Number:	·		· ·	•	ison
		Student Name :			
Data: V M D		Student Number:			
Date:YM D		Date:	Y	M	_ D

Note:

Beginning in the 2023 academic year, students must fill out the Statement of Academic Ethics and Originality comparison, submit the statement to the department for future reference, and upload electronic copies of the statement and thesis/dissertation originality comparison report to the Dissertations and Theses Upload System before proceeding with graduation and leaving school.